
Referat FAU Blokkhaugen

Tid: 15.01.2023 kl 18.30

Sted:  Personalrom på Blokkhaugen skole

Møteleder:  Sindre Mæland Referent: Sindre Mæland

Tilstede:

Skolen 8. trinn 9. trinn 10. trinn
Bente I. Kronhaug
(rektor)

Sindre Mæland
(Leder FAU, 8A)

Reidun Lillestøl
(Nestleder FAU, 9A)

Tom Lohiniva
(10A)

Stefan Samuelsen
(avdelingsleder)

Anne Losnedahl
(8B)

Trine Lise Bøe
(9B)

Roald Osland
(FAU-kasserer – 10B)

Belinda Raa
(8C)

Stian Fimreite
(9C)

Hege Høiland
(8D)

Agenda distribuert 10.jan

1. Felles oppsummering etter reflekskampanje og juleshow
2. Tilskuddsordninger
3. Skoleball 2024 – etablere gruppe, bekrefte dato, opprette kontakt med Åstveit mm.
4. Samarbeid med FAU på Haukedalen og Rolland
5. Hjem/skole samarbeid
6. Kvalitetsoppfølging og «oppdrag» for FAU i den forbindelse

Referat

1. Felles oppsummering etter reflekskampanje og juleshow

Reflekskampanje og trafikkampanje 01. des virket å være vellykket, og effekten av å være trafikkvakt
særlig ved barnehagen vurdert som stor – særlig sett i forhold til hvor enkelt dette var å
gjennomføre. Det ble besluttet at vi gjennomfører ny kampanje fredag 23. feb, da utelukkende som
en trafikkampanje (ikke reflekskampanje). Vi trenger 4 personer til å få gjennomført dette.
Bemanning avtales på neste FAU-møte.

FAUs oppgaver (parkeringsvakt og kaffe- og kakesalg) under juleshowet ble løst godt.
Læringspunkter mtp. planlegging av oppgavene: tidligere planlegging og gjerne som fysisk møte,
mindre kommunikasjon som innlegg på facebook, gjerne bruke messenger-gruppe i stedet, 2 kaker
per klasse er tilstrekkelig.



________________________

2. Støtteordninger

Ingenting å melde. Følges opp av Jørn og Hege til neste møte.

3. Skoleball 2024 – etablere gruppe, bekrefte dato, opprette kontakt med Åstveit mm.

Det blir arrangert skoleball på Åstveit ungdomsskole våren/sommeren 2024. Arrangementet er et
samarbeid mellom FAU Åstveit og FAU Blokkhaugen.

Åstveit har foreslått 29. mai. FAU støtter forslag til dato.

Tom tar på seg rollen som vår kontaktperson i samarbeidet med Åstveit. Anne, Belinda og Trine Lise
meldte seg som ressurspersoner, og det kan bli behov for flere. Det legges etter nærmere dialog
med Åstveit opp til planleggingsmøter månedlig frem til mai - Tom styrer hvem han trenger å ha
med seg der.

Sindre sender bekreftelse til Åstveit at vi støtter dato og videreformidler kontaktinfo for Tom.

4. Samarbeid med FAU på Haukedalen og Rolland

Sindre oppretter kontakt og dialog med FAU-ledere på Haukedalen og Rolland skole, primært med
tanke på overgang fra syvende til åttende klasse - eventuelt andre ting. Sindre har bedt om og fått
en prosedyre for klasseinndeling på Blokkhaugen som blir lagt til grunn i dialogen. Formålet er å
bidra til lik forståelse av hvordan klasseinndelingene blir gjort.

5. Hjem/skole samarbeid

Temaet ble også diskutert sist. Rektor bidro i dette møtet til å «dra temaet videre» mot konkrete
handlinger.

FAU besluttet å gjøre følgende:

 Utarbeide forslag til klasseaktiviteter som kan arrangeres (av klassene), fordelt på hvert
trinn. Aktivitetene kan gjerne inkludere foreldre. FAU/skolen spør elevrådet om hva de
mener er ønskelig å ha med.

 Foreslå/informere om hvilke arrangementer/samlinger/initiativ foreldre (uten elever/barn)
kan delta på som bidrar til et forbedret forhold mellom hjem og skole. Eksempelvis
Natteravnene.

 Til neste møte oppretter Sindre et felles dokument som kan benyttes til arbeidet, og Anne
fyller inn et førsteutkast.

6. Kvalitetsoppfølging og «oppdrag» for FAU

Reidun deltok 08.jan på forberedende møte for kvalitetsoppfølging i regi av Bergen kommune
v/skoleetaten. På møtet deltok FAU-representanter fra hver skole, rektorer og avdelingsledere - over
100 stk. totalt. Det ble diskutert hvilket oppdrag FAUene har fått og hvordan FAU kan arbeide for å
løse oppdraget, dette i forbindelse med kommende kvalitetsoppfølging.

Grunnet juleshow tildeles oppdraget til FAU på Blokkhaugen nå, og rektor ønsker at oppdraget skal
være som følger: Hvordan inkludere foreldrestemmen mer? Hvordan lykkes med en betydelig økning
i svarprosenten for foreldreundersøkelsen? Når nye resultater fra denne undersøkelsen foreligger –
hvordan betrakter FAU funnene? Og – hva skal FAU gjøre, eller foreslå blir gjort, basert på
resultatene?

Det kom innspill i møtet om at en mer brukervennlig plattform alene vil kunne øke svarprosenten.
Dagens brukergrensesnitt fordrer innlogging på web-leser (PC), og det ikke mulig å benytte
mobiltelefon. Det ble vist til hvor enkelt og brukervennlig FHI gjorde sine undersøkelser under



________________________

korona-pandemien, med et intuitivt grensesnitt på mobiltelefon og påminnelser f eks hver 14. dag.
Skal tar med seg dette innspillet til UDIR.

For å få løst oppdraget kan FAU imidlertid ikke regne med at UDIR kommer til å endre plattformen
«over natten», og må løse dette på andre måter.

7. Diverse
 Kommentar til siste punkt i referat fra forrige møte; der stod det at skolen oppfordrer

elevene til å eventuelt spise i et friminutt dersom det blir for lenge å vente til lunsj. FAU
påpeker at det er viktig at skolen og lærerne har lik praksis rundt dette, det vil si at
muligheten gis i alle klassene – herunder at det ikke blir slik at noen klasser (elever) opplever
at denne muligheten ikke finnes. Rektor noterer dette.

 Skidagen 5. feb: til orientering har Sindre sendt bekreftelse om støtte til elevrådet.

8. Neste møte

Avholdes 19.feb kl. 1830-2000 (i forlengelsen av møter med SMU og SU). Sindre innkaller på
facebook. Vi tar sikte på at det jobbes i forskjellige arbeidsgrupper i møtet.


